

Apakah Habaq? Hangs?

BULETIN USR 2023 | ISU 2



UNIVERSITI
TEKNOLOGI
MARA

Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh
Pulau Pinang



Hak Cipta @ 2024 Bahagian PJIM&A UiTM Cawangan Pulau Pinang

Hak cipta terpelihara. Buku ini atau mana-mana bahagian daripadanya tidak boleh diterbitkan semula atau digunakan dalam apa cara sekalipun tanpa kebenaran bertulis nyata daripada penerbit kecuali untuk penggunaan petikan ringkas dalam ulasan buku.

eISSN : 3009-1616

Konsep Reka Bentuk & Idea : Pn. Siti Rahimah Rosseli

Dicetak oleh Pusat Percetakan UiTM
Cetakan Kedua September 2024

Diterbitkan oleh:
Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat dan Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA

E-mel : pjimapenang@uitm.edu.my

No. telefon : +604-3822840

APA HABAQ HANGPA?

Buletin USR 2023 diterbitkan secara tahunan

**PENANG CIVIL ENGINEERING STUDENT'S
SOCIETY (P'CES) CLUBHOUSE 2023**

PROGRAM KEPIMPINAN JATIDIRI DAN USR BERSAMA PENDUDUK DAN JAWATANKUASA MASJID

Ts. Fairus Azwan Azizan, Mohd Zaini Endut, Ts. Zanariah Abd Rahman

Pengajian Kejuruteraan Awam, Universiti Teknologi MARA Cawangan Pulau Pinang

Pada 24 hingga 26 November 2023, program P'CES Clubhouse telah dianjurkan di Pulau Pangkor, Perak oleh Penang Civil Engineering Student's Society (P'CES).

Program ini melibatkan 28 orang pelajar Pengajian Kejuruteraan Awam UiTM Cawangan Pulau Pinang (UiTMCPP) dan dua orang pensyarah pengiring iaitu Ts. Fairus Azwan Azizan dan En. Mohd Zaini Endut. Program ini bertujuan untuk memperkukuhkan sifat kepimpinan dan jatidiri dalam kalangan ahli kelab dan juga penglibatan mahasiswa dalam pelbagai aktiviti khidmat masyarakat kepada komuniti.



Pada hari pertama, pelbagai aktiviti kepimpinan peserta telah dijalankan. Pada hari kedua, aktiviti pembersihan pantai diadakan pada waktu pagi, disusuli dengan sesi beramah mesra dengan penduduk Kampung Tengah, Pulau Pangkor pada tengahari. Selain itu, peserta turut terlibat dalam aktiviti University Social Responsibility (USR) di Masjid Teluk Raja Bayang, Pulau Pangkor, Perak. Peserta lelaki bergotong royong membersihkan kawasan luar masjid, manakala peserta wanita pula membersihkan dan mencantikkan kawasan dalam masjid.

Program ini telah mendapat peruntukan daripada Bahagian Hal Ehwal Pelajar (HEP) UiTM CPP dan juga sumbangan daripada Pejabat Parlimen Lenggong, Perak yang diketuai oleh Datuk Seri Dr Shamsul Anuar Haji Nasarah, dan syarikat THB Maintenance Sdn. Bhd. Dengan peruntukan dan sumbangan ini, program ini dapat berjalan dengan lancar dan berjaya. Program yang dijalankan ini dapat memenuhi kriteria daripada pihak HEP iaitu program kesukarelawanan pelajar, program kepimpinan, penglibatan syarikat dalam aktiviti kerjaya, dan program

pembangunan kemahiran komunikasi pelajar di peringkat nasional.

Program P'CES Clubhouse ini berfungsi sebagai platform untuk membantu dan membimbing ahli baru kelab dalam aspek kerjasama dan kepimpinan. Ia juga bertujuan untuk melatih ahli kelab agar menjadi pelapis kepada Majlis Tertinggi (MT) dan sekretariat kelab pada masa depan. Tambahan pula, program ini berperanan dalam memperluaskan jaringan kerjasama dengan penduduk setempat serta jawatankuasa masjid melalui aktiviti komuniti

seperti gotong-royong membersihkan kawasan masjid. Perdedahan kepada pelajar mengenai kepimpinan dan jatidiri adalah penting dalam membentuk karakter dan etika pekerjaan yang baik. Aktiviti dalam program ini melibatkan pelbagai sesi seperti aktiviti dalam kumpulan, pembersihan pantai, syarahan dan perbincangan umum mengenai kepimpinan dan etika bekerja, serta lawatan rapat kasih ke rumah-rumah penduduk. Semua aktiviti ini bertujuan untuk memupuk semangat kerjasama, tanggungjawab sosial, dan kepimpinan dalam kalangan pelajar.



Program P'CES Clubhouse di Pulau Pangkor ini bukan sahaja memberi manfaat kepada peserta dari segi peningkatan kemahiran kepimpinan dan jatidiri, tetapi juga memberikan impak positif kepada komuniti setempat melalui aktiviti khidmat masyarakat yang dijalankan. Dengan kerjasama antara pihak kelab yang mewakili universiti dan juga komuniti, program seperti ini dapat mengukuhkan hubungan antara pelajar dan masyarakat, selain menerapkan nilai-nilai murni seperti gotong-royong dan saling

membantu dalam kehidupan seharian.

Secara keseluruhannya, P'CES Clubhouse 2023 adalah satu inisiatif yang berkesan dalam memupuk kepimpinan dan tanggungjawab sosial dalam kalangan pelajar Pengajian Kejuruteraan Awam UiTM Cawangan Pulau Pinang. Dengan sokongan daripada pelbagai pihak, program ini telah berjaya mencapai matlamatnya dan memberikan pengalaman berharga kepada semua peserta.





**Bahagian Penyelidikan, Jaringan Industri, Masyarakat & Alumni
UiTM Cawangan Pulau Pinang
13500 Permatang Pauh, Pulau Pinang, MALAYSIA**